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Bestyrelsesmøde, Frederikssund 
Nord 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 15.06. 2021 kl. 19.00-21.00 Børnehuset Skuldshøj   
 

MØDEDELTAGERE  

Thomas Lyhne, Fjordtoppen- afbud 

Rasmus Jensen, Skuldshøj  

Mette Rasmussen, Højvang 

Morten Naustrup, Toftelund 

Flemming S. Nielsen, Troldehøjen 

Charlotte Hansen, Ådalen 

Stine K. Steffensen, Mariendal 

Maria Westermann, Lærkereden 

Julie Kühne, Pilehaven – ikke mødt op 

Michelle Hindse, Stenhøjgård 

Ida Skovsbo, Dagplejen 

 

 

Tarab Al-Farissi - personalerep., 

Skuldshøj 

Camilla J. Petersen – personalerep., 

Dagplejen 

Pernille Vangsmark – lederrep., 

Skuldshøj 

Majbrit Hansen, områderleder 

 

 

 

 Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

godkendt 

 

 

 

 

Sag nr. 2   Genåbning af børnehusene 

Der ønskes en drøftelse af hvordan vi kan håndtere forældrenes adgang til 

børnehusene. Vi skal stadig overholde sundhedsstyrelsens retningslinjer om 

hygiejne og afstand 

- Intet krav om mundbind længere. Vi skal forsat holde afstand og 

undgå trængsel.  
- Det har været drøftet på de pædagogiske lederes ledelsesmøde, 

hvordan forældrene kan komme ind i børnehusene. I ledelsen er der 
enighed om, at man foretrækker at forældrene ikke kommer ind på 
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stuerne men kun til garderoberne (jo færre rum forældrene færdes i, 

jo færre kontaktflader skal personalet rengøre i løbet af dagen – tid til 

rengøring er tid fra børnene, dvs. kerneopgaven). I 
forældrebestyrelsen er vi enige om, at støtte op om ledernes ønske, 

om at forældrene kun kommer til garderoberne. Nogle forældre har 
under Corona oplevet, at det har været bekvemt at aflevere ved 

lågen, og nogle forældre ønsker måske at fortsætte denne ordning. 

Dog går der i flere børnehuse en del tid fra børnene, når personalet 
bemander lågen, derfor vil ledelsen gerne have forældrene ind i 

garderoberne, så forældrene kan hjælpe mere til i forbindelse med 
hente og bringe. Dette ønske støtter forældrebestyrelsen også op om. 

Mange børn er blevet mere selvhjulpne under Corona, da de af 
nødvendighed har skullet øve sig på at kunne flere ting selv i 

garderoben, hvilket kan være en god idé forsat at støtte op om både 

som forældre og personale. 
- Personalet og flere forældre har under Corona savnet den tætte 

kontakt og samarbejdet omkring børnene. I nogle børnehuse har man 
flyttet forældresamtalerne frem fra efteråret til sommer, for at 

forældre og personale har kunnet samle op på hvordan det går med 

barnet, og for at få genopfrisket kontakten til hinanden. Måske dette 
eller andre tiltag for en genopfriskning af kontakten, også er en 

mulighed i de øvrige børnehuse. 
- Vi lukker op for garderoberne med anbefalingen om at holde 1 meters 

afstand, og vi opfordrer til at husrådene inddrages i forbindelse med 
evt. videre genåbning af husene samt evt. evaluering af hvordan det 

er forløbet med genåbningen af garderoberne. 

- Morgenmad vil blive serveret igen efter sommerferien 

 

 

Sag nr. 3  Mad i børnehusene 

Det videre arbejde. Status 

- Stine og Flemming tager kontakt til opvækstudvalget inden 
sommerferien omkring muligheden for at bedre alternativ end det 

nuværende, som hidtil er blevet sendt til afstemning hvert andet år. 

 

 

 

Sag nr. 4  Forældreforedraget i oktober 

Hvordan kommer vi videre? 

Indbydelse til forældrene  

- Flemming står for udfærdigelse af plakater til arrangementet med Per 
Schultz.  

- Stine undersøger om hvilke materialer/udstyr Per evt. har brug for i 
forbindelse med afholdelse af foredraget. 

 

 

 

Sag nr. 5  Orientering: 

Fra Majbritt: 
- Forebyggelsesplan, herunder forretningsorden i forbindelse med 

forebyggelse af vold og overgreb mod børn og unge. 

- Aula afløser Tabulex til 1.september i børnehusene. 
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- Forældretilfredshedsundersøgelsen Flere forældre oplevede, at 

undersøgelsen var lidt svær at svare på, da man grundet Corona har 
haft en begrænset kontakt til personalet og begrænset gang i huset 

det seneste år.  
- Undersøgelsen behandles i forvaltningen, hvoraf vi herefter ser på 

hvad vi skal gøre noget ved. 

 

Fra Flemming: intet 

 

 

Sag nr. 6  Evt. Næste møde i forældrebestyrelsen er 26. august kl.19.00 i Skuldshøj. 

 

 

 

 


